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A BAKONYI ERŐMŰ RÉSZVÉNYTÁRSASÁG LAPJA

TÁJÉKOZTATÓ
a Bakonyi Erőmű Rt. igazgatóságának üléséró1
Az igazgatóság 1995. augusztus 23-án tartotta legutóbbi

ülését. Az ülés napirendjét az alábbi tárgykörök képezték: a
vezérigazgató tájékoztatója az előző igazgatósági ülés óta el-
telt időszak gazdálkodásáról; az 1995. évi I-VII. havi ered-
mények és az üzletpolitikai koncepció végrehajtásának átte-
kintése; az idei üzleti terv pontosítása; Balinka Bánya hely-
zete, s jövőbeni lehetőségeinek vizsgálata.

* * *
A vezérigazgatói tájékoztató keretében elhangzott, hogy ösz-

szességében kedvez6 tendenciák érvényesültek ~azdálk<?dá-
sunkban az elmúlt id6szakban. Ugy a h6-, rrunt a Villa-
mosenergia-termelés terén többletfejlesztést tudtunk elém~,
azonban a széntermelés - Balinka esetében - nem tudott felfej-
16dni a megnövekedett igényekhez.
Balinka Bánya esetében további gondot okoz, hogy az éves

terv id6arányosan (I-VII. hónapokban) 35-40 százalékosan. tel-
jesült, ugyanakkor a költség felhasználás már a 80%-os szmtet
közelíti.
Az igazgatóság úgy ítélte meg, hogy a társaság az 1-VII. havi

el6irányzatokat teljesítette. Különösen kedvez6en alakult a
pénzügyi helyzet. Felhívta ugyanakkor a testület a figyelmet ar-
ra, hogy Balinka vonatkozásában nem tűr halasztást a kedvez6t-
len tendenciák megállítása.
Az üzletpolitikai koncepció végrehajtásáról szóló tájékoztató

ismeretében a testület megállapította egyrészt, hogya kapcsoló-
dó intézkedési terv változatlanul hatályban van. Másrészt fel-
kérte a menedzsmentet, hogy az intézkedési terv szükséges ak-
tualizálását végezze el.
Igazgatóságunk tudomásul vette, hogy az MVM Rt., mint tu-

lajdonos saját üzleti tervét módosította. Ez egyben saját üzleti
tervünk korrekcióját is jelenti, mégpedig olyan értelemben, tu-
lajdonosi elváráshoz képest 100 MFt-tal alacsonyabb veszteség-
tartalommal számolhatunk. Az üzleti terv véglegesítése tárgyá-
ban további egyeztetések szükségesek a végső változat kialakí-
tása érdekében.
Balinka Bánya működésének lehetséges perspektíváit egy 3

variációs el6terjesztés taglalta, melynek lényege:
1. A jelenlegi konstrukcióban és felhasználói körben a szén
elhelyezése középtávon is bizonytalan. E változat a jelen-
leg feltárt szénvagyon lefejtését tervezi a termel6berende-
zések műszaki állapotának minimális felújításával, a ter~
melési költségek minimalizálása mellett. (Evi 6 PJ körüli
termelés.)

II. Az inotai 150 MW-os blokk építésének id6pontja bizonyta-
lan ugyan, de e változat számol hosszabb távon a 7-7,5 PJ
felhasználásával, amely termelési szint kismértékű kapaci-
tásb6vít6 beruházás sal megvalósítható.

Ill. Az utolsó variáns feltételezi (2000-re) az inotai blokk meg-
épülését és a Balinka-Inota célbánya és céler6mű kapcso-

lat létrejöttét. A teljes, kitermelt szénmennyiség energetikai
célú felhasználásával számol, évi 8,7-9,5 PJ termelés mellett.
E variációhoz igen komoly beruházási igény párosul.

Az igazgatóság az elóterjesztés tárgyalása során az alábbi
megállapításokat tette:
- a balinkai szénvagyonfelmérés reális;
- az el6terjesztésb61 hiányzik a piaci feltételek elemzése;
- szükséges a Tiszai Er6mű Rt. felé jelezni, hogy egyrészt

1997-ig a szénátvétel vállalását célszerűnek tartanánk be-
venni a privatizációs tenderbe, másrészt 1997 után is (leg-
alább 2000-ig) szerz6dni szeretnénk velük a balinkai
szénszállításra;

- célszerű megvizsgálni a balinkai szén felhasználási lehe-
t6ségeit a villamosenergia-rendszer más er6műveiben is;

- végül mintegy "utolsó lehet6ségként" arra az eshet6ségre
is készülnünk kell, hogy esetlegesen Ajkán kell a balinkai
szenet eltüzelnünk;

- jogilag kielemezend6 az a lehetséges kés6bbi szituáció,
amelynek lényege, hogy - a balinkai integrációs szerz6-
déseken vállalt kötelezettségekkel szemben - nem épül
meg Balinkán a lejt6sakna.

Az igazgatóság az 1995. szeptember 27-re tervezett rendkí-
vüli közgyüléssel összefüggésben megállapította, hogy gyakor-
latilag mind a kilenc napirendi pontra a nagy tulajdonosok
(MVM Rt., ill. ÁPV. Rt.) tesznek el6terjesztést, amelyek jelen-
leg még nem ismertek.
Végezetül az igazgatóság az "MVM Rt. Megújításáért" ki-

tüntetés odaítélésér61 döntött.
Dr. Zámbó Gábor

igazgatási és jogi osztályvezető

Tájékoztató
Tájékoztatjuk dolgozóinkat, hogy 1995. szeptember 1-jétől

az üzemegészségügyi alapellátás a részvénytársaság számára
fizetendő szolgáltatás lett, mivel a társadalombiztosítás e te-
vékenységet nem finanszírozza. .

Valamennyi telepünkön az üzemorvosi tevékenységet vál-
lalkozási formában látja el egy-egy kft.-n belül az üzemorvos
és a szakápoló személyzet. Tevékenységük az üzem egészség-
ügyi alapellátásra (alkalmassági viszgálat, időszakos szűrő-
vizsgálat) terjed ki. Sürgős esetekben elsősegélyt nyújtanak,
de gyógyító tevékenységet a megállapodás nem foglal magá-
ban.

Kérjük a fenti tájékoztatónk alapján a jövőben ennek értel-
mében értelmezni az orvos és a szakápoló igény bevételét.

. Vasi Miklósné


